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Abstract (en)
[origin: WO9216711A1] A rigid wall partition system (2) which is vertically upwardly movable into storage position and vertically downwardly movable
to form a continuous wall. The system comprises a plurality of panels (8) secured to members which in turn are pivotally secured to spaced trains
(20) of single pantographs, contraction of the pantograph causing the panels to fold, in accordion fashion and expansion of the pantographs causing
the panels to move to vertical, wallforming position.

Abstract (fr)
Système de parois rigides se déplaçant verticalement vers le haut en position rétractée et vers le bas pour se déployer en un élément continu. Le
système comporte plusiers panneaux (8) fixés sur des éléments qui, eux-mêmes pivotent sur des trains (20) espacés de pantographes uniques
dont la contraction détermine le repli des panneaux en accordéon, et l'expansion détermine au contraire le déploiement des panneaux selon un axe
vertical pour former la paroi.
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